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Withdrawal Instruction 

提款指示單 
 
 

Client Name  
客戶名稱 

Account Number 
賬戶號碼 

 

Withdrawal Amount  提取款項 

Currency 
貨幣 

Amount 
金額 

Please select one of the following 
請選擇以下其中一項 Withdrawal Type  提取形式  

 
 
Pick up cheque 
in person 
親身提取支票 

 
Client may authorize a third party to collect the cheque with original authorization letter. The authorization letter must include the 
third-party name, I.D./Passport number & cheque amount. I/We hereby agree to keep your fully indemnified from and against 
any loss, claims, demands, proceedings cost of damages whatever caused by or arising from this authorization. 
閣下可委任第三者代表提取支票，其代表需出示授權書正本，列明所委託第三者之姓名、身份證/護照號碼及提取支票銀碼。本人
/吾等願就有關指示或委託第三者代取支票承擔一切後果及損失。   

Deposit by the following method to my/our designated bank account in your record. 

通過以下方式存入至 本人/吾等於貴公司登記之銀行戶口內。 

 Cheque 
支票 

  

 Local Remittance 
本港匯款 

(CHATS) 
charge HK$200 per order, and beneficiary bank charges 
每宗收費 HK$200，另加受款銀行收費。 

 Overseas Remittance 
海外電匯 

(T.T.) 
charge HK$400 per order, and beneficiary bank charges 
每宗收費 HK$400，另加受款銀行收費。 

 # Please provide details of the overseas beneficiary bank, such as the beneficiary bank’s full name, SWIFT/BIC Code and address. 
請提供海外受款銀行詳細資料，如受款銀行全名、商業或業務識別碼 及 地址。

 

For #Overseas Remittance or need to deposit to your other bank account, please provide the following information and bank proof. 

如 #海外電匯 或 需要存入至閣下其他的銀行戶口內，請提供以下資料 及 銀行證明參考。 

Name of Bank 

銀行名稱 

 

Bank Account Name 

銀行賬戶名稱 

 

Bank Account No. 

銀行賬戶號碼 

 

The following information is only applicable to #Overseas Remittance (T.T.). 以下資料，只適用於 #海外電匯。 

Bank Address 
銀行地址 

 

SWIFT/BIC code 
商業或業務識別碼 

 
 

  Declaration 聲明 

 I/We acknowledge my/our responsibility for any bank charges upon withdrawal and such charges may reduce the amount of the proceeds. 
本人/吾等確認本人/吾等將承擔任何提領款項的銀行收費，並明白提領的款項會相應減少。 

 I/We acknowledge that no withdrawal request will be accepted by PC Securities Limited if a previous order remains outstanding. 
本人/吾等明白若之前的任何提款要求尚未完成，寶鉅證券有限公司將不會接受任何提領款項指示。 

 I/We acknowledge that for Joint Accounts, the signatures of all Joint Account holders are required to confirm the instruction for withdrawal of monies from the 
Cash Securities Trading Account. 
本人/吾等明白若為聯名賬戶，所有現金提款交易指示必須由所有聯名賬戶持有人共同簽署確定。 

 I/We agree that all personal data provided may be used by PC Securities Limited in connection with verification/administration procedures, or disclosed for 
any other purposes as defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance. I/We have read and agreed the Personal Information Collection Statement. 
本人/吾等同意寶鉅證券有限公司可以使用上述所提供的全部個人資料，作為身份核證/行政程序，或其他按《個人資料(私隱)條例》所定的任何用途。本人/吾等
已閱讀並同意個人資料收集聲明。 

 

  Signature 簽署 
Signature of Account Main Holder / Authorized Person / Account Executive 
賬戶主要持有人 / 授權人士 / 客戶經理 簽署 

 

Name of Authorized Person / Account Executive 
授權人士 / 客戶經理 姓名 

Date 日期 

Signature of Account Second Holder (if applicable) 
賬戶第二持有人簽署 (如適用) 

 

 

 Date 日期 

 
 

Process Date : ____________________ FOR OFFICE USE ONLY Received Date : ____________________ 

Remark 
 

Signature Verified by F.O. Checker B.O. Maker Account Dept. B.O. Checker R.O. 
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Withdrawal Instruction 

提款指示單 
 
 

 
 
 
 

  Pick up cheque in person 親身提取支票 

I/We hereby confirm receipt of the above cheque being delivered to me/us by your company. 
本人/吾等 確認收妥貴公司交付上述支票。 

Client Name 
客戶名稱    : 
_________________________________________________________

Account Number 
賬戶號碼         : _______________________________ 

Cheque Amount 
支票金額    : 
_________________________________________________________

Cheque Number 
支票號碼         : _______________________________ 

 
Signature 
簽署 

 
Name 
姓名︰ ______________________________________________________ 
 
I.D. / Passport No. 
身份證/護照號碼︰ ____________________________________________ 
 
Date 
日期︰ ______________________________________________________ 

 
 
 

FOR OFFICE USE ONLY Received Date : __________________ 

Pick up cheque 
in person 

 Account Main Holder 
賬戶主要持有人 

 Account Second Holder (if applicable) 
賬戶第二持有人 (如適用) 

 Authorized Person 
授權人士 


Original 
Authorization Letter 
授權書正本 

 
Authorized Person 
I.D. / Passport copy 
授權人士身份證/護照副本 

Remark 
 

Signature Verified by Handle By Account Dept. R.O. 

    
 


